

28 February 2020

Dear Investors,

Re: Manulife Global Fund

The latest unaudited semi-annual report for the period ended 31 December 2019 for your fund holdings is now available for download at <http://www.manulifefunds.com.hk>.

Hard copies of the report may also be obtained during normal business hours on any Business Day at the following locations:

23/F, Manulife Tower, One Bay East, 83 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
10/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong

If you have any questions related to the contents of this letter, please consult your financial advisor. Alternatively, you may contact Manulife Investment Management (Hong Kong) Limited at (852) 2108 1110.

We thank you for your continued business with Manulife Investment Management.

For and on behalf of
Manulife Investment Management (Hong Kong) Limited

2020年2月28日

親愛的投資者：

有關：宏利環球基金

各下持有的基金，截至二零一九年十二月三十一日期間的未經審核半年報告已可於 <http://www.manulifefunds.com.hk> 下載。

報告的印刷本可於任何營業日一般辦公時間內在以下地點索取：

香港九龍觀塘海濱道83號宏利大樓23樓

香港銅鑼灣希慎道33號利園一期10樓

如各下對本函內容有任何疑問，請諮詢您的財務顧問，或致電 (852) 2108 1110 聯絡宏利投資管理（香港）有限公司。

感謝您對宏利投資管理公司的支持。

代表

宏利投資管理(香港)有限公司